
 
 

Evenementen 
 

10 januari Nieuwjaarsreceptie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eind maart/ begin april: 

Gelegenheid gratis keuren van 

uw brandblussers 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10 april:  

Voorjaarsvergadering  

 

16/17 mei:  

Openingstocht 

 

20 juni: 

Keeten-A race 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5 september:  

Koggecup en barbecue 

 

19/20 september:  

Sluitingstocht 

 

13 november: 

Najaarsvergadering 

 

29 november:  

Sinterklaasmiddag 

georganiseerd door het 

Koggedek 
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Het jaar loopt al weer ten einde. Je merkt dat aan alles. Vroeg donker, somber weer en alles gaat 

steeds meer in het teken staan van de komende feestdagen. Het lijkt er wel op of dat de 

commercie er steeds eerder aan wil dat we ons geld besteden aan alles wat daar mee te maken 

heeft. Vaak hobbelen we nog mee ook met de grote massa. Ach, het heeft ook wel weer iets. Niet 

zozeer dat meehobbelen maar de gezelligheid die de laatste maand met zich meebrengt. En als 

het erom gaat dan krijgen we allemaal ook graag wat, cadeautjes zijn altijd leuk toch? 
 
Zo hadden we pas de Sint op het Koggedek om 

de kinderen onder ons iets te geven. Al geloof ik 

dat de groteren ook wel plezier hebben gehad. 

Een mooi initiatief van het Koggedekteam om 

de Sint te vragen tijdens de toch al zo drukke 

dagen voor hem.  

Ik verdenk het Koggedekteam ervan dat ze ons 

wel meer willen gaan verrassen met wat leuke 

activiteiten. We laten ons dus graag verrassen. 

We kunnen terugblikken op een goed jaar.  

Er zijn veel dingen gebeurd, geïnvesteerd, 

gebouwd, afgerond, in gang gezet, noem 

maar op. Meer passanten dan in het jaar 2013. 

Financieel heeft ons dat goed gedaan. We 

kunnen het jaar positief afsluiten.  

Op de laatste ledenvergadering hebben we u 

dat kunnen presenteren alsmede de begroting 

voor 2015. Een haven is eigenlijk nooit af. Er zijn 

nu al weer zaken die we op de korrel hebben 

om aan te pakken. Het toegangssysteem en de 

elektra, hoe kan het ook anders, de elektra, 

zullen onze aandacht krijgen. Dat niet alleen, 

meerdere dingen krijgen hun aandacht. Eén 

van de meest ingrijpende zaken in onze haven 

voor 2015 zal de start zijn van de bouw van het 

keermiddel. 

Waar nu ook al veel energie in is gestoken, is de 

nieuwe website. U heeft daar al iets van kunnen 

zien tijdens de ledenvergadering. Het zal het  

 

 

 

nieuwe medium worden voor het 

communiceren van allerhande zaken binnen 

de vereniging. Ik denk dat het een prachtsite 

wordt die erg overzichtelijk is met mooie 

sfeerfoto’s. Wellicht kunnen we de website dit 

jaar nog lanceren. 

Zojuist mailden we als bestuursleden nog over 

een paar dingen met elkaar. Staat overigens 

ook geen dag stil… In die mails merkten we op 

dat we trots en dankbaar mogen zijn dat er 

door heel wat vrijwilligers weer heel veel werk is 

verzet. Mooi dat het gebeurt. Daar ben je een 

club voor, om het met en voor elkaar te doen. 

Daarom wil ik er ook nu bij stilstaan en een 

hartelijke dank uitspreken aan hen die zich 

hebben ingezet! Geweldig! 

Zachtjes aan is het redelijk stil geworden in de 

haven. Menig box is leeg en dekzeilen zijn over  
 

boten gelegd. Let u goed op het juist 

winterklaar maken en het goed afmeren? 

Denkt u ook aan het stroomverbruik? Hier is al 

genoeg over gezegd, dus zal ik het er verder 

bij laten. Iedereen weet wat we bedoelen. 

Nu we wat minder genieten van de watersport 

en onze boten,  is het mooi een tijd om weer 

eens samen met je naasten door te brengen. 

In de 6 jaar dat ik voorzitter ben heb ik nog niet 

eerder zoveel namen genoemd van leden die 

ons ontvallen zijn in een jaar. We hebben daar 

bij stil gestaan in de vergadering. Ik wil het ook 

nu nog een keer noemen, juist omdat het voor 

de nabestaanden in de komende weken extra 

moeilijk en eenzaam zal zijn. Heel veel sterkte 

toegewenst. 

We kunnen als mensen ons vaak druk maken 

over veel dingen. Dingen die op dat moment 

 

 

 

 vaak voor ons belangrijk zijn. Soms ontaardt 

dat wel eens in onenigheid onderling. Terecht 

of onterecht, dat is voor iedereen verschillend.  

Laten we ook eens om ons heen kijken en stil 

staan bij alles wat ons bezighoudt. 

Als we onze blik verruimen zien we meer dan 

dat we recht voor ons uitkijken. Goede dingen 

en minder goede dingen. Ver weg en dichtbij. 

In je gezin of aan de andere kant van de 

wereld. Als we oog voor alles hebben leer je 

vaak de dingen beter relativeren. Soms is dat 

goed, dan verdragen we meer en wordt het 

weer een beetje beter in de wereld. Zo kunnen 

we allemaal bijdragen. Ook voor  de 

vereniging. 

Ik wens u dat namens het hele bestuur toe. Een 

betere wereld, meer verdraagzaamheid en 

saamhorigheid. Op zich hebben we daar 

binnen de vereniging helemaal niet zo over te 

klagen. Echter, alle beetjes helpen. 

Fijne feestdagen en een goed jaarwisseling 

toegewenst. 

 

We hopen elkaar op 10 januari aanstaande in 

goede gezondheid weer te ontmoeten op de 

nieuwjaarsreceptie. 

 

 

Peter de Water 

 

 

 

In dit nummer o.a.:   • van de voorzitter • van het bestuur  • evenementen 2015 

     • afmeren  • van uit de kombuis • van de penningmeester  

 

Koggeberichten 7 

december 2014 

VAN DE  

VOORZITTER 
 

Als we onze blik verruimen zien we meer 

dan dat we recht voor ons uitkijken. 

Daar ben je een club voor, om het met 

en voor elkaar te doen. 



 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Vrijwilligers. 

Geen vereniging kan zonder de inzet van vrijwilligers. De leden die zich in het afgelopen jaar vele 

uren hebben ingezet, ontvingen hiervoor een aardigheidje. Jaap Hage voor de nieuwsbrief, Fred 

van Duffelen voor het helpen bij de vernieuwing van de elektrakasten in de stadshaven, Jan van 

Gorsel voor het extra toezicht op de haven in de wintermaanden, Henk Kaan voor de VSR 

controles van de toiletgebouwen, Ad van Dinter voor het aanbrengen van de vertraging op de 

toegangspoorten, Andras Zolnay voor zijn inzet voor de ontwikkeling van de nieuwe website. 

  

Havenmeesters. 

Onze havenmeesters hebben een druk seizoen achter de rug. Voor allebei was het hun eerste 

seizoen. Zij hebben zich hun rol als havenmeester snel eigen gemaakt. We hebben veel positieve 

reacties ontvangen m.b.t. hun gastvrijheid en behulpzaamheid. Yvonne en Lydia hebben 

eveneens een presentje ontvangen voor hun inzet in het afgelopen seizoen. 

 

Financiële administratie. 

Onze penningmeester heeft voor het voeren van de financiële administratie de onmisbare hulp 

van Grada en Arno van Loon. Voor hun inzet hebben ook zij een presentje ontvangen. 

  

Schoonmaak sanitair gebouwen.  

Over de toiletgebouwen kregen we veel positieve reacties van leden en passanten. Daarom 

hebben we Danielle voor haar inzet m.b.t. de schoonmaak van de sanitaire ruimtes ook een 

aardigheidje bezorgt. 

  

Boot winterklaar en goed afgemeerd? 

Heeft u er voor gezorgd dat uw boot goed de winter in kan? Alles vorstvrij gemaakt? De fenders 

op de juiste hoogte om beschadiging te voorkomen? De lijnen goed vast en zodanig dat de 

krachten op de steigers minimaal zijn? Komt u regelmatig (b.v. maandelijks) even op de haven 

om te zien of alles nog goed is? Natuurlijk is er ook in de winter wel toezicht op uw boot, maar uw 

boot blijft uw verantwoordelijkheid. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De haven vorstvrij. 

Zoals elk jaar zullen we ter bescherming tegen de vorst weer een aantal maatregelen nemen. 

Het toiletgebouw op Zuid wordt vorstvrij gemaakt en afgesloten.  Het water op de steigers zal 

worden afgesloten. In de stadshaven blijft zolang mogelijk het kraanwater aanwezig (dat 

is  gemakkelijk en snel af te sluiten)  De buitenkraan van het toiletgebouw op Noord blijft zo lang  

mogelijk beschikbaar.  Het douche en toiletgebouw op Noord blijft de hele winter open. 

 

Algemene ledenvergadering 14 november 2014. 

Op 14 november j.l. hebben we de jaarlijkse algemene (najaars)ledenvergadering gehouden.  

Ook deze keer zijn er weer een aantal belangrijke besluiten genomen samen met de aanwezige 

leden. In de notulen, die we kort voor de algemene (voorjaars) ledenvergadering van 10 april 

2015 zullen verspreiden, leest u er alles over.  

  

Bestuur op sterkte. 

In de laatst gehouden ledenvergadering is Ruud van den Heuvel gekozen als bestuurslid. 

Daarmee is het bestuur op het statutair vastgestelde aantal van 7 bestuursleden gekomen. Ruud 

is enthousiast aan de slag gegaan en heeft zich nu al onmisbaar weten te maken. Wij zijn enorm 

blij met zijn inzet. 

 

Namens het bestuur, 

Job van Weele 

 

 

    

    

 

    

    

  

  

Wederom een stukje uit de 

praktijk. Op een zonnige zomer-

morgen hing ik de vlaggen in de 

mast en liep terug naar het 

havenkantoor. Op het bruggetje 

bij het Koggedek stond een 

vrouw die samen met haar man 

al enkele dagen bij ons als 

passant doorbracht. Ze zouden 

die ochtend ook vertrekken maar 

ze stond er een beetje verloren 

bij. 

 

‘Zou ik even op het havenkantoor 

mogen komen zitten’ vroeg ze. 

‘Toen ik van de douche 

terugkwam zag ik dat mijn 

partner met de boot al 

vertrokken was’. Behoudens wat 

sanitaire artikelen had ze verder 

niets bij zich. Haar telefoon lag 

aan boord en met de hulp van 

een andere passant had ze haar 

man al geprobeerd te bellen 

maar ze belandde in de 

voicemail en manlief had niets in 

de gaten en voer rustig door 

richting Bergse  Diepsluis. Ze had 

nog geprobeerd  te zwaaien 

vanaf de dijk maar het was hem 

niet opgevallen. Die dacht dat ze 

nog lekker lag te slapen. 

 

Ik heb haar meegenomen naar 

het havenkantoor en omdat 

onze marifoon stuk was heb ik de 

sluiswachter van de Bergse 

Diepsluis gebeld. Geluk bij een 

ongeluk dat momenteel de sluis 

weer bemand wordt. 

 

Na beschrijving van het schip, de 

naam van het schip, de 

bemanning (man + hond) was de 

sluiswachter bereid om de 

‘voortvarende echtgenoot’ een 

halt toe te roepen.  

Dit moet ongeveer zo gegaan 

zijn: De sluiswachter vroeg naar 

de naam van het schip en toen 

daar een bevestigend antwoord 

op kwam, werd hem gevraagd 

of hij zeker wist of zijn vrouw aan 

boord was. Hij moet gek gekeken 

hebben toen hem werd 

uitgelegd dat zijn vrouw nog in 

Tholen was. Ik denk dat de 

overige sluisgebruikers ook erg 

gelachen hebben. Hij heeft 

rechtsomkeert gemaakt en is in 

het havenkantoor  met zijn vrouw 

herenigd. Eind goed, al goed. 

 

Havenmeester Yvonne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

VAN HET BESTUUR 
 

Boot winterklaar en goed afgemeerd? 

Heeft u er voor gezorgd dat uw boot goed de 

winter in kan? Alles vorstvrij gemaakt? De fenders 

op de juiste hoogte om beschadiging te 

voorkomen? De lijnen goed vast en zodanig dat 

de krachten op de steigers minimaal zijn? Komt u 

regelmatig (b.v. maandelijks) even op de haven 

om te zien of alles nog goed is? Natuurlijk is er ook 

in de winter wel toezicht op uw boot, maar uw 

boot blijft uw verantwoordelijkheid. 

 

Beschrijving vertraging toegangspoorten. 

Omdat nog niet alle leden weten hoe het werkt, hierbij nogmaals de 

beschrijving. U kunt desgewenst de poort helemaal openduwen tot tegen de 

magneet op de houten reling. Dat is vooral handig als u b.v. met een 

bagagewagentje de poort wilt passeren. De magneet zorgt er voor dat de 

poort ongeveer 30 seconden open blijft. Als gedurende de zomermaanden 

de poort “los” staat, kunt u de poort alleen vertragen door eerst uw 

toegangspas te gebruiken en de poort tot tegen de magneet te  duwen.  

 



 
 

 

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Mail ons uw 

vakantieverhalen: 

info@dekogge.nl 

VAN DE PENNINGMEESTER 
 
Het jaar 2014 gaat te boek staan als een van de warmste jaren van deze eeuw. Op een paar 

weken na in de maand augustus kunnen we terugkijken op een prachtig vaarseizoen, met vele 

zonnige dagen. Deze zomer was voor mij een beetje speciaal omdat ik als de nieuwe 

penningmeester het stokje van Jaap den Donker heb overgenomen en gedurende een paar 

zomermaanden mijn rechterhand Grada van Loon moest missen omdat zij samen met Arno in 

hun camper het hoge noorden zijn gaan bezoeken. Dat was een lange reis die ettelijke weken 

heeft geduurd. Dan kom je er gelijk achter dat boekhouden ook een vak is.  

 

Afijn, we zijn er weer doorgekomen, de foutjes zijn gerepareerd en de achterstand die even 

dreigde is inmiddels allang weer opgelost en nu blijven we goed bij. Dit laatste geldt helaas niet 

altijd voor de betalingen die onze leden moeten doen; er zijn nog steeds enkele leden die 

hardnekkig weigeren te betalen. Soms omdat ze een wijziging in hun emailadres niet hebben 

doorgegeven waardoor ze de faktuur niet hebben ontvangen….Maar zeg nu zelf, je weet toch 

dat je lid bent van de vereniging of dat jouw boot bij de Kogge in het water ligt? Herinnering na 

herinnering sturen heeft voor deze ‘wanbetalers’ nog steeds niet geholpen. Vandaar dat ik deze 

laatste nieuwsbrief gebruik om deze specifieke ledengroep nog een laatste keer te bereiken en 

aan te spreken op hun morele plicht alsnog hun rekening te vereffenen. Overigens als aan het 

eind van het jaar de schuld niet is afgelost start een vervelende procedure nl. de incasso. Alle 

extra kosten die dan worden gemaakt zijn voor rekening van het niet betalende lid. Volgend jaar 

zal ik strenger optreden en na het verstrijken van de betalingstermijn kort na elkaar de 

herinneringen eruit sturen, waarna dan ook de incassoprocedure wordt gestart.  Bij het jaarlijkse 

verlengen van de toegangspasjes zullen vervolgens alleen de leden waarvan de betaling op 

onze bankrekening is overgemaakt toegang verkrijgen tot de steigers. 

Op de laatstgehouden goedbezochte najaarsvergadering is de 

financiële situatie van onze vereniging toegelicht. Er is in het afgelopen  

jaar veel geïnvesteerd in de kwaliteit van met name de steigers, palen,  

bolders en elektra. Gelukkig hebben we niet te klagen over het aantal 

leden en passanten wat resulteerde in een mooie opbrengst van de  

liggelden. Hiermee wordt bewerkstelligd dat we met elkaar kunnen  

bouwen aan verbeteringen waar we weer plezier aan beleven. Tijdens  

de komende voorjaarsvergadering in 2015 zal ik hier ook aandacht aan  

geven zodat inzichtelijk wordt welke initiatieven er weer gaan komen en  

welke kosten dit met zich mee zal brengen.  

Wellicht dat ik dan ook kan melden dat alle achterstallige rekeningen van het jaar 2014 zijn 

betaald, dat zou mooi zijn!  

Wat betreft de liggelden voor komend jaar wordt er een kleinere indexatie toegepast dan in de 

achterliggende jaren gebruikelijk was nl. circa 1,5%. Afhankelijk van de afronding kan dit wat 

meer of minder zijn, echter daar wordt de jaren erna weer rekening mee gehouden zodanig dat 

er niet continu alleen naar boven of alleen naar beneden wordt afgerond. De overige tarieven 

zoals o.a. het lidmaatschap en inschrijfgelden blijven gelijk. Binnenkort kunt u op onze 

vernieuwde website dit alles op overzichtelijke wijze terugvinden. 

Rest mij nog u allen fijne feestdagen en een goed uiteinde toe te wensen, 

 

Hans van der Wart 

Penningmeester WSV de Kogge 

 

 

VANUIT DE KOMBUIS, 
 
Rondom de jaarwisseling kijken we  allemaal  terug op het voorbije jaar en hebben we nieuwe 

voornemens, plannen en idealen om het  nieuwe jaar nog beter of mooier te maken. 

 

  Het afgelopen jaar was er voor ons één met een onverwachte verrassing, een 

  warm welkom en veel enthousiaste reacties toen we het uitbaten van het 

  Koggedek overnamen van Sonja.  

  Een lang watersportseizoen hebben we kunnen genieten van het mooie weer 

  en van elkaars gezelschap. We voelen ons weer thuis in de club en willen dat 

  met ons team graag vasthouden. De keuken is nog steeds heel klein en dat 

  vraagt om veel organisatievermogen van de crew en om veel geduld van 

  onze gasten. Tot nu toe is dat prima verlopen. We willen dan ook graag 

volgend jaar de kaart wat uitbreiden. Als de nieuwe website klaar is, wordt het voor ons ook 

mogelijk om de kaart,  specialiteiten en activiteiten in het Koggedek daarop te vermelden.  Ook 

houden we u dan op de hoogte van de openingstijden tijdens de verschillende seizoenen. Dit 

jaar vieren we Sinterklaas en Kerst in het Koggedek. Het is de bedoeling daar een jaarlijks 

evenement van te maken.  
 

In de wintermaanden is het een stuk stiller in het Koggedek. De openstelling is beperkt maar dat 

geeft U dan wel de gelegenheid om eens met uw familie of vrienden een avond of middag 

gezellig door te brengen in uw thuishaven. En heeft U iets te vieren dan kan dat uiteraard ook. 

Tijdens eerdere verjaardagsfeestjes was er een gezellige sfeer in het Koggedek. 

Tot slot willen we iedereen bedanken voor alle positieve reacties en enthousiaste ontmoetingen 

in het afgelopen jaar. We wensen u allemaal hele fijne feestdagen en een spetterend 2015 toe  

Wij gaan er volgend jaar samen met onze crew en u weer een mooi watersportjaar van maken. 

Dus iedereen graag tot later, bovenop het water 

Paul, Henriette en alle medewerkers. 

 

http://www.overbeeke.nl/
http://www.pijnenjachtbouw.nl


 
 

 

Mail ons uw 

vakantieverhalen: 

info@dekogge.nl 

Mail ons uw 

vakantieverhalen: 

info@dekogge.nl 

EVENEMENTEN 2015 
 
Ieder jaar hebben we binnen de vereniging verschillende evenementen, voor de nieuwkomers 

hieronder een korte uitleg. 

 

De evenementencommissie organiseert een openingstocht in het voorjaar en een sluitingstocht 

in het najaar, dit is een symbolische opening en sluiting van het vaarseizoen. Deze tochten 

brengen ons naar een nader te kiezen haven waar we elkaar eens in een andere omgeving 

ontmoeten en gezellig bijpraten, ’s avonds gaan we gezamenlijk iets eten en drinken en de 

volgende dag gaat ieder weer zijn eigen weg. Op de sluitingstocht wordt traditioneel de 

“zwabber” uitgereikt, deze eer is voor diegene die iets ludieks of hilarisch heeft meegemaakt, of 

gewoon domme pech heeft gehad. 

 

    De zeilcommissie organiseert de Keeten-A race en de  

    Koggecup. De Keeten-A race is een zeilwedstrijd welke 

    gevaren wordt op de Oosterschelde, er wordt gestart net 

    buiten de kom van de Bergse diepsluis waarna men bij de 

    Zeelandbrug de Keeten-A ton moet ronden en vervolgens 

    weer terug naar de start/finish. De Koggecup wordt gevaren 

    op het Zoommeer en bestaat uit een parcours in de  

    ochtend en in de middag, de winnaar wordt bepaald op 

basis van de gevaren tijd over de ochtend en middag. Deze wedstrijden zijn vooral heel erg leuk 

en gezellig met een  gezonde competitie onder elkaar waar nog weken over nagepraat 

wordt……zeker de moeite waard om dit eens mee te maken. Bij deze wedstrijden wordt de 

handicap door de  SW-rating bepaald.  Ook bestaat de mogelijkheid voor de 

motorbootvaarders zich op te geven als opstapper bij de zeilcommissie, er zijn altijd 

deelnemende zeilboten die een extra handje kunnen gebruiken, of gewoon voor de 

gezelligheid. 

De jaarlijkse barbecue is altijd op de zaterdagavond aansluitend aan de Koggecup, deze 

barbecue is uiteraard voor alle clubleden en wordt verzorgd door het team van het 

“Koggedek”. 

 

Hier onder de data van de geplande evenementen en vergaderingen, waarvoor  u enkele 

weken van te voren per mail geïnformeerd wordt. 

 

10 januari:  Nieuwjaarsreceptie 

Eind maart/ begin april:  Gelegenheid gratis keuren van uw brandblussers 

10 april:    Voorjaarsvergadering  

16/17 mei:  Openingstocht 

20 juni:   Keeten-A race 

5 september:  Koggecup en barbecue 

19/20 september:  Sluitingstocht 

13 november:  Najaarsvergadering 

29 november:  Sinterklaasmiddag georganiseerd  

   door het Koggedek 

 

 

VAN DE HAVENCOMMISSIE 

Er zijn nog steeds heel veel schepen die niet 

op de juiste manier afgemeerd zijn. De 

belangrijkste lijn is de spring, die aan de niet 

vingerpierzijde, van achteren of van de 

midden bolder naar de hoofdsteiger gaat. 

  

Dit is een heel belangrijke lijn die de 

vingerpier ontlast. 

  

 

 
Havenmeester:  

Tel.: 0166-606117  

Mobiel: 06-53171110  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Leuk verhaal, mooie anekdote of 

foto? Stuur naar: 

secretaris@wsvdekogge.nl  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kijk eens op de vernieuwde 

website: www.wsvdekogge.nl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het bestuur van WSV de Kogge 

wenst u fijne kerstdagen en een 
mooie jaarwisseling. 

http://www.wsvdekogge.nl/main.php?id=52#antispam
http://www.wsvdekogge.nl/

